

IMPAK MODEL PEMBANGUNAN KOMUNITI KE
ATAS KEMISKINAN : KAJIAN KES KAWASAN
ALOR SETAR , KEDAH

SITI KHATIJAH BINTI OTHMAN

FAKULTI PENGURUSAN DAN EKONOMI
UNIVERSITI MALAYSIA TERENGGANU

2012

1100089326



LP 62 FPE I 2012



1100089326

Impak model pembangunan komuniti ke atas kemiskinan : kajian
kes di Alor Setar, Kedah / Siti Khatijah Othman.

PUSAT PEMBELAJARAN DIGITAL SULTANAH NUR ZAHIRAH
UNIVERSITI MALAYSIA TERENGGANU (UMT)
21030 KUALA TERENGGANU

1100089326		

Lihat Sebelah

HAK MILIK
PUSAT PEMBELAJARAN DIGITAL SULTANAH NUR ZAHIRAH

**IMPAK MODEL PEMBANGUNAN KOMUNITI KE
ATAS KEMISKINAN : KAJIAN KES DI ALOR
SETAR, KEDAH**

**SITI KHATIJAH BINTI OTHMAN
SARJANA MUDA EKONOMI (SUMBER ALAM)**

**KERTAS PROJEK INI DIKEMUKAKAN BAGI
MEMENUHI SEBAHAGIAN DARIPADA SYARAT
MEMPEROLEH IJAZAH SARJANA MUDA
EKONOMI (SUMBER ALAM)**


**JABATAN EKONOMI
FAKULTI PENGURUSAN DAN EKONOMI
UNIVERSITI MALAYSIA TERENGGANU**

2012

PENGAKUAN

Saya akui kertas projek (ECO 4998/4999) ini adalah hasil kajian saya sendiri kecuali sumber-sumber lain yang telah saya jelaskan rujukannya melalui senarai rujukan yang telah dilampirkan.

Tarikh : 14 JUN 2012



SITI KHATIJAH BT OTHMAN
(UK 20611)

DECLARATION

I hereby declare that this project paper (ECO 4998/4999) is the result of my own investigation and findings, except where otherwise stated other sources are acknowledged by giving explicit references is appended.

Tarikh : 14 JULY 2012



SITI KHATIJAH BT OTHMAN
(UK 20611)

PENGHARGAAN

Bismillahirrahmanirahim.

Alhamdulillah, segala puji untuk Allah S.W.T, tuhan semesta alam. Selawat dan salam ditujukan kepada junjungan besar, Nabi Muhammad S.A.W. Setinggi kesyukuran kepada Allah S.W.T kerana dengan izin-Nya yang telah memberi ruang kepada saya untuk menyiapkan tesis ini dengan sempurna.

Saya merakamkan setinggi-tinggi penghargaan dan jutaan terima kasih kepada semua pihak yang terlibat terutama kepada Pn.Noor Haslina Mohd Akhir selaku penyelia kertas projek yang telah banyak memberi bimbingan dan tunjuk ajar kepada saya dengan penuh kesabaran serta memberi sumbangan idea selama proses menamatkan kajian dan penulisan kertas projek ini. Serta ucapan terima kasih kepada pihak Lembaga Kemajuan Wilayah Kedah (KEDA) zon Kota Setar/ Pendang/ Pokok Sena yang banyak memberi kerjasama dalam memberi maklumat yang dikehendaki.

Seterusnya, ucapan penghargaan dan terima kasih kepada Othman Abdullah dan Norein Nordin iaitu ibu bapa saya yang banyak memberi sokongan serta kaum keluarga yang turut memberi semangat sepanjang pengajian saya. Turut tidak dilupakan ialah rakan-rakan seperjuangan yang terlibat secara langsung atau tidak langsung sepanjang menyiapkan kertas projek ini. Terima kasih dan semoga kita akan memperoleh kejayaan.

Sekian, terima kasih.

Siti Khatijah binti Othman
242, Lorong Wan Mat Saman
05400 Alor Setar, Kedah Darul Aman.
ctkhatijahothman@gmail.com

ABSTRAK

Sebagai sebuah negara yang sedang membangun, Malaysia turut tidak terlepas dari menghadapi masalah kemiskinan. Oleh sebab itu, setiap badan kerajaan atau badan bukan kerajaan haruslah memainkan peranan masing-masing dalam membasmi kemiskinan. Di Negeri Kedah, Lembaga Kemajuan Wilayah Kedah (KEDA) telah dipertanggungjawab oleh Kementerian Kemajuan Luar Bandar dan Wilayah (KKLW) dalam memperbaiki status sosio-ekonomi penduduk luar bandar terutamanya bagi golongan miskin. Antara pembangunan yang dilaksanakan termasuklah usaha-usaha pembasmian kemiskinan, peningkatan pendapatan, produktiviti dan kualiti hidup serta kemudahan asas. Terdapat enam program yang dijalankan oleh KEDA. Sehubungan dengan itu, kajian ini akan melihat dengan lebih dekat keberkesanan program kemiskinan yang dijalankan oleh pihak KEDA iaitu selaras dengan objektif kajian ini iaitu mengkaji keberkesanan model pembangunan komuniti di kawasan Alor Setar, Kedah. Kajian ini hanya memfokuskan kepada dua program sahaja iaitu Program Peningkatan Pendapatan (PPP) dan Program Bantuan Rumah (PBR). Kajian ini menggunakan kaedah borang soal selidik yang diedar di sekitar kawasan Alor Setar. Borang soal selidik ini akan diisi oleh peserta-peserta yang telah mendapat bantuan PPP dan PBR. Data yang diperolehi daripada borang soal selidik akan dianalisis menggunakan Perisian Pakej Statistik untuk Sains Sosial (SPSS)

Kata kunci : Model Pembangunan Komuniti, KEDA

ABSTRACT

As a developing nation, Malaysia is facing a poverty problem. Therefore, each government agency or non-governmental organizations must play their roles in poverty eradication. In Kedah Regional Development Authority (KEDA) play a main roles to improve the socio-economic development of rural population especially a poor population. Among the development efforts have been taken by KEDA to eradicate the poverty are increase revenues productivity and quality of life and basic amenities. There are six programs conducted by KEDA. Accordingly, this study will emphasized on the effectiveness of peverty programs conducted by the KEDA in order to achieve the objectives of this study ; review the effectiveness of community development model in Alor Setar. This study only focus on two program which is Income Improvement Program (PPP) and the Housing Assistance Program (PBR). The questionnaires were distributed to the Alor Setar's residents. This questionnaires will be completed by respondent who has received the PPP and PBR. The data from the questionnaires will be analyzed using the Software Stastical Packages for Sosial Sciences (SPSS).

Keywords: Community Development Model, KEDA